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In de maand mei was er geen bestuursvergadering 

Reminder: 26 juni  extra AV betreffende Bouwplannen sociëteit. 

Redactie: Terugblik 173e Diesviering  Sociëteit op woensdag 1 mei   

Op 1 mei  jl. was het weer een mooie diesviering in onze sociëteit met een gevarieerd programma.  

Drie leden werden onderscheiden met een zilveren speld vanwege hun 25 jarig lidmaatschap van de 

sociëteit. Het KTO team (klein technisch onderhoud) onder leiding van Willem van Diedenhoven werd 

in het zonnetje gezet door de vele verrichte  onderhoudsklusjes die de afgelopen jaren zijn verricht. Dit 

onderhoudsteam is zeer profijtelijk voor de sociëteit geweest.  In de diesrede van de voorzitter 

werden mutaties in de bemensing van het KTO aangekondigd en werd de trekker ervan, Willem van 

Diedenhoven uitvoerig bedankt voor zijn werkzaamheden. Willem van Diedenhoven bedankte daarna 

zijn medewerkers in het KTO, t.w. Bram Abbas en Jan Simon. De nieuwe trekker van het KTO wordt 

Menno Alkema.   

Tijdens het diner gaf  Jos van Leeuwen en zijn vrouw van het Haagse Pers Buro een inkijk in de 

werkzaamheden van hun buro en draaide op het grote scherm veel door hun gemaakte persfoto’s.  

 De diesrede van de voorzitter staat hieronder, gelardeerd met een aantal foto’s van de sfeervolle 

Diesviering.  

Speech Voorzitter  

Soosvrienden normaal houdt de voorzitter op 1 mei een speech. Dus ook vandaag, maar Ik zal 

het dit jaar kort houden. Wij gaan nog twee leden bedanken voor hun steun aan onze sociëteit.  

Er komen nog drie jubilarissen die 25 jaar lid zijn. En de  presentatie van Jos van Leeuwen 

komt ook nog. Dus houden wij het beknopt. 

 

Voor jullie staat een blije voorzitter. Onze sociëteit groeit en bloeit en is zeer levendig de 

renovatie ligt op schema en financiële dekking is in orde. Maar niet te optimistisch, zoals Pieter 

al aangeeft, niets is nog zeker. Maar, soms wordt ik wel eens nerveus van zo veel positieve 

signalen. 

Dank. 
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❖ Rinus de Haas – 25 jaar lid  

Rinus is lid sinds 1 maart 1999, geïntroduceerd 

door Marius Roeterdink. Rinus is een zeer actief en 

loyaal soos-lid,  Een actief biljarter en klaverjasser, 

kurken is hij mee gestopt! 

Hij bezoekt onze sociëteit met grote regelmaat. 

Rinus is nu gepensioneerd maar had een actief en 

turbulent leven. Rinus heeft stevige 

gezondheidsproblemen gehad. En dit waren 

heftige en onzekere tijden, dit gaat je niet in de 

koude kleren zitten. 

Maar met onvoorwaardelijk steun van zijn 

echtgenote Ria heeft Rinus zich er doorheen 

geslagen. 

En nu loopt hij hier weer vrolijk rond. 

 

Rinus sterkte en je kent het motto: Doorgaan gewoon doorgaan. 

 

❖ Frans van den Heuvel 25 jaar lid. 

Frans is lid sinds 1 december 1998.  

Geïntroduceerd doos Michel Mombarbut, uit 

Voorschoten. 

Ja ik heb bij deze naam ook even in de oude 

ledenboekjes opgezocht. Bij binnenkomst hebben 

jullie de foto’s van de jubilarissen zien rouleren op 

het grote scherm. 

Tot mijn verbazing viel het niet mee om foto’s van 

Frans te vinden. Frans was actief in de Ballotage en 

Kascommissie en heel belangrijk coördinator Golf. 

Frans is niet dominant aanwezig, maar wel 

aanwezig. 

Hij kan op gezette tijden de toon zetten. 

Bijvoorbeeld als het eens spannend is op een AV. 

Dan komt hij met een ontnuchterende en 

neutraliserende opmerking of een praktisch 

voorstel om het probleem aan te pakken. 

Frans is een soort soos geweten en als ik eens 

ergens mee zit dan bel ik hem.  Meestal helpt dit. 

 

Frans bedankt. 
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❖  Rob van Hulst 25 jaar lid.  

Rob is lid sinds juli 1998. Geïntroduceerd door Cees 

Buskens. Rob is de sociëteit in al zijn geledingen. Hij 

Golft, hij biljart, hij kurkt (dit is geen biljarten) speelt 

bridge en is verbaal aanwezig. 

Het mooie aan Rob is vraag hem niet om zijn mening, 

die krijg je vanzelf wel. 

Rob is oud voorzitter, maar was ook actief in 

Anonymus, de Kascommissie, LKvL en natuurlijk Golf 

coördinator. Rob is de soos in eigen persoon,  

hij doet wel eens flink maar zijn hart ligt in de 

Kazernestraat. Jullie zien hier een portret dat is Rob zijn 

vader, ook voorzitter. 

Dus Cees Buskens is dan wel het langste lid van de 

sociëteit, maar  Rob liep als kind al in zijn korte broek 

door deze sociëteit, dus is fysiek het langst aanwezig! 

Ook bij hem leg ik regelmatig mijn oor te luisteren. 

Toen ik lid werd was Rob voorzitter en de klik was er gelijk,  twee avontuurlijke ondernemers, 

dat bind. 

Beste Rob verander niet, ook al komt het er niet altijd even diplomatiek uit. 

Voor mij ben jij een mooie natuurlijke persoon die zichzelf is en een zeer gewaardeerd soos-lid. 
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De voorzitter ontving van Jos van Leeuwen een bedankbriefje voor de uitnodiging, zie hieronder. 
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Het Gezelschap Anonymus 

Bijdragen van Rob Kreté 

 
 

 
Gezellige zomer-BBQ 

 

Zaterdag 25 mei organiseerde Het 

Gezelschap Anonymus een zomer 

BBQ, dit keer bij Country Club Groen 

Geel voor leden met partners. En 

daar werd met 58 deelnemers goed 

gehoor aan gegeven! Het weer was 

net niet warm genoeg om buiten te 

vertoeven maar dat mocht de 

vreugde niet drukken want binnen 

werd het een héle gezellige middag. 

Voorafgaand werd een heuse putting 

contest gespeeld met twee groepen 

dames en twee groepen heren. Steve 

moest last minute vervangen worden 

als prijzenuitreiker want anders had 

hij hem aan zichzelf uit moeten reiken. Dus werd er door Frank aan vier champions prijzen uitgereikt. 

En een van de (niet-golfende!) championsdames wist de bal zelfs te holen! En alle putters zijn heel 

gebleven!  

Het was een leuke invulling van de middag 

waardoor ook veel mensen in de 

gelegenheid waren om praatjes aan te 

knopen. De BBQ was heerlijk en er waren 

enkel mooie geluiden over een 

supergezellige happening! 
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Met broer, zwager, zus e/of schoonzus naar de soos op 28 augustus 

 

 
 

Beste soosvrienden, 

 

Op 28 augustus gaan we BBQ’en op de soos. Dat duurt nog best wel even maar we informeren jullie 

alvast om de datum reeds vast te leggen want; deze keer vragen we jullie om broer(s), zus(sen), 

zwager(s) of schoonzus(sen) uit te nodigen om ze kennis te laten maken met onze sociëteit waar 

“gesellichheyt geen tyd kent”. Waarschuwing: dat kan dus zomaar weer een latertje worden! 

We hebben hele goede ervaringen met BBQ’s van Sallo’s dus dat wordt ook nog eens zomerse culinaire 

avond!  

Als het weer ons een beetje goed gezind is, wat natuurlijk zomaar het geval kan zijn eind augustus, dan 

kunnen we dit festijn beleven in de tuin van de sociëteit vanaf 18:00 uur. 

Voor deze bijzondere avond zal Anonymus de kosten van jouw BBQ voor zijn rekening nemen, en 

vragen we je zelf de kosten te dragen van de BBQ voor je genodigden (en de geconsumeerde drankjes 

uiteraard😉).  

Inschrijven werkt als volgt: maak €29,50 per genodigde over op NL85INGB0004996221 t.n.v. Sociëteit 

de Vereeniging / Anonymus onder vermelding van <BBQ 28 augustus> en <de naam / namen> van de 

genodigde(n). Vermeld voor alle duidelijkheid ook je eigen naam. DOE DIT UITERLIJK 27 AUGUSTUS. 

Tijd genoeg dus maar zorg er wel voor dat het in de agenda staat bij jou en je genodigden.  
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Ten overvloede: zorg dat de heren op de hoogte zijn dat er jasje/dasje gedragen wordt! 

Indien mogelijk, breng een (kopie van, want een foto overleeft waarschijnlijk de 

avond niet) een foto mee waar jij op jeugdige leeftijd met jouw genodigde(n) op 

staat. Daar gaan we dan een leuke prijsvraag op los laten tijdens deze avond. 

We gaan er weer een bijzondere avond van maken!  

 

Met vriendelijke groet, 

Het Gezelschap Anonymus  

 

 
 
Agenda Anonymus voor 2024  
 

Datum dag omschrijving opmerking 

12 juni wo Jazz-op-de-soos  

19 juni wo Haringparty  

28 august. wo Broer-zus-zwager-schoonzus-avond  

18 sept. wo Lezing Marco Esser  

9 oktober wo Leden Koken Voor Leden  

6 nov. wo Ledenwerfavond door de Ledenwerfcommissie 1)  

13 nov. wo Britse avond   

4 dec. wo Sinterklaasviering  

18  dec. wo Kerstdiner    

 

1) Afgesproken met het bestuur is dat voortaan de 1e woensdag van November aangewezen 
wordt als Ledenwerfavond..  
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Leden nieuws 
Verjaardagen 

      
In de deze maand  zijn de volgende leden jarig: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Nieuwe leden: 

Ton Berkhout  per 1 juni  2024 

 

Aspirant-leden: 

Jan van Sloten per 1 april 2024 

Tom Lelifeld per 1 april 2024 

 

 

 

 

 

 

Andries Andrea (14 juni) 

Cees Postema (14 juni) 

Kees Behrends (15 juni) 

Jaap Rensen(16 juni) 

Maxime Hendrickx (18 juni) 

Eugène Randag (23 juni) 

Aloys Arkesteijn (26 juni) 

Frank van den Eijnden (29 juni) 
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Pieter Prins: Bridgetradities Sociëteit De Vereeniging in ere hersteld. 

 

Op dinsdag 21 mei vond de 

derde bridge drive van onze 

mooie sociëteit weer plaats. 

Inmiddels begint dit een 

mooie traditie te worden. 

Met de hulp van Jan Kersten 

(catering en de initiële 

uitnodigingsmail), Wolf 

(wedstrijdleider) en Bram 

(zorgt voor de hapjes en de 

drankjes) werd dit weer een 

hele gezellige leuke middag. 

Na een korte introductie 

hebben we in drie rondes 

totaal 18 spellen gespeeld. 

Steeds met een andere 

partner en steeds tegen 

andere tegenstanders. 

Ondergetekende werd eerste, Jan 

Kersten 2e en onze Wolf werd 

derde. 

Inmiddels zitten er al 24 

enthousiaste bridgers in de 

appgroep die ook wisselend op de 

woensdagmiddag meespelen. 

Iedereen is altijd welkom. 

Pieter 
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 Sjoerd van der Veen: Verbouwing sociëteit in 1977 

 

 

 

Nu er een grote verbouwing zit te komen,  kijken we even terug naar de grote verbouwing van 1977. 

De tekst uit het kunsthistorisch en archiefonderzoek luidt als volgt: 

 

In 1977-1978 verbouwing van de barruimte (buffet, koffie of gelagkamer), die sinds de bouw van de 

dwarshoek in 1929 , qua grootte vrijwel onveranderd is gebleven. Kort voor het eeuwfeest in 1951 

werd de buffetkamer (waar nu de Buskus bar is ) verbouwd en kreeg het een barachtig meubel links in 

de hoek met een doorgeefluikje naar de keuken. 

 

In het najaar van 1977 wordt de bar (uit 1951) verbouwd. Om de bar te vergroten, zullen enkele 

binnenmuren tussen kleine ruimtes moeten worden weggebroken: o.a. een garderobe ruimte bij de 

kegelbaan, de daarnaast gelegen gang, een kantoortje van de pachter op de plaats waar in 2001 de 

zithoek met het aquarium was, een gedeelte van de verbindingsgang  naar de bibliotheek en de 

pokerkamer (pokerhoek), oorspronkelijk een kleine ruimte tussen de sociëteitszaal en de gelagkamer/ 

barruimte Architect: Martin Kuijper 

De plattegrond uit 1962 geeft 

aan dat er toen een bar was 

waar nu ook de bar is , echter 

liep een muur waar nu de 

keukendeur is richting de tuin. 

Op de plaats waar nog de pilaar 

staat, eindigde de bar en begon 

een kantoor voor de pachter met 

enige kasten. Verder richting 

tuin is een gangetje,  startend 

waar nu de zij-buitendeur is met 

als eindpunt een deur naar 

buitenruimte van de sociëteit 

zaal. 

Verder richting tuin, de huidige inham bij de bar,  was de garderobe van de kegelzaal. 

In de huidige keuken was nog een gangetje richting de kelder 

De muren van het toenmalige kantoor en de muur nabij de spellenkast  en de muur in de keuken  ( (het 

gangetje) zijn afgebroken 
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Dave Salomons: Verslag van de 2e Soos Golf dag op 13 mei  2024  

 

 

Werd de golfwedstrijd in april als gevolg van code geel afgelast, afgelopen maandag was het code 

blauw op Bentwoud. Strakke lucht, warm op het broeierige af, zodat voor het eerst in maanden er 

weer gespeeld kon worden in de gele polo.  

En wat betreft het warme weer, ook daar 

hadden de organisatoren Ed en Dave een 

oplossing voor. Halverwege de wedstrijd 

werden we getrakteerd op een verfrissende 

regenbui. Gelukkig duurde deze moesson 

maar tien minuten en konden we de 

resterende holes in prachtig weer uitspelen. 

Wel tot op de draad nat kwamen alle 

zeventien spelers uiteindelijk in het 

clubhuis aan.  

 

En deze natte verrassing had ook geen invloed op de scores, want er is een gemiddelde score van 36,4 

Stableford punten gerealiseerd.  

Ergo, er waren tien spelers met een score van ruim meer dan 36 punten.  

Het is overigens onduidelijk wat de oorzaak is van deze monsterscores. Kwam het door de zeven 

weken rust, of hebben deze kanjers de tijd gebruikt om nog eens goed te oefenen ? 

 

 

Uit betrouwbare bron hebben we wel vernomen dat er door diverse spelers  

is voorgespeeld op Bentwoud, het zogenoemde verkennen van de baan.  

 

Wat de redenen ook waren, er zijn prachtige scores neer gezet. Uiteindelijk ging Rob van Hulst met de 

1e prijs naar huis doordat hij op de tweede negen holes een punt meer wist te maken dan Jan. 21 

punten ten opzichte van 20. Datzelfde gold overigens ook voor Dave die drie punten wist voor te 

blijven op Bram; 26 punten tegenover 23 punten.  
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Aantal slagen betreft gecorrigeerde slagen. Wanneer een streep geschreven is, wordt dit omgerekend 

naar een dubbel Bogey. (op een par 4 hole waarbij de speler 2 slagen meekreeg wordt de streep een 8. 

( 6 slagen 2 punten, 7 slagen 1 punt en 8 slagen 0 punten) 

WHS SD is de Score Differential zoals deze wordt gebruikt / berekend in het WHS systeem. 

Het is de dag prestatie na verrekening van het een en ander zoals het aantal slagen en de 

moeilijkheidsgraad van de baan. Dit dagresultaat geeft je handicap aan voor deze wedstrijd.  

 

Het diner werd zoals gebruikelijk geopend door voorzitter Menno die wederom moeite had met het uit 

elkaar houden van “Ed en Willem” . Hij had gelukkig een ezelsbruggetje, de fles witte wijn was voor Ed 

omdat die een witte broek aan had. Het logische gevolg was dat de fles rode wijn voor 

medeorganisator Dave was. Heren nogmaals dank voor de organisatie.  

 

Daarna nam Ed het woord voor de prijsuitreiking waarbij eerst de bijzondere prestaties werden 

genoemd. 

Er waren Birdies voor Rob Hunnego (hole 3 par 4), Ed (hole 12 / hole 3  B lus par 3 ) en voor Dave 

(hole 13 / hole 4 B lus par 4).  

 

 

 

 

 

Ed schijnt zich nog steeds te verbazen over het 

behalen van een Birdie door Dave; dat die bal er in 

ging op een par 4 

 

 

De Neary’s werden gewonnen door Rob Hunnego op hole 4 en door Ed op hole 12 / hole 3 B 

 

Hierna volgde het bekend maken van de resultaten van de wedstrijd en werden de dagprijzen 

overhandigd aan de winnaars. 

Na het in ontvangst nemen van zijn 1e prijs hield Rob van Hulst, zoals het een winnaar betaamt, nog 

een speech. Naast het bedanken van de organisatoren en zijn mede flight genoten had hij nog wat 

speciale woorden voor zijn marker. Het scheen een hele goede samenwerking te zijn geweest: “Is dit 7, 

Nee doe maar 6” Ze hadden gezamenlijk 46 punten gehaald, waarbij iedereen aan tafel dacht ieder 23, 

maar dat was niet wat Rob bedoelde. Kortom het was weer een van Hulst toespraak, er werd nog lang 

over na gepraat. 
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De prijswinnaars 2e prijs Jan, 1e prijs Rob, organisator Ed en 3e prijs en medeorganisator Dave 
 
Het was weer een mooie en bijzondere dag. Over 2 weken (27 mei) mogen we naar Kleiburg. 
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KTO-team 
voor klein technisch onderhoud 

Willem van Diedenhoven 

Teamleider 

 

 
Afscheid en wisseling van de wacht 

Voor Jan en mij was afgelopen donderdag 16 mei het de laatste kto-dag, die ik overigens vorig jaar in 
november al had aangekondigd.  
Daarentegen blijft Bram Abbas aan als kto-lid terwijl de lege plekken van Jan en mij worden 
ingenomen door Hans Knoester en Menno Alkema. Hierdoor is het kto-drietal weer hersteld waarbij 
Menno zich heeft opgeworpen als de nieuwe teamleider. 

Ik dank Jan Simon en Bram Abbas voor de uiterst prettige samenwerking en voor hun onbaatzuchtige 
inzet in de afgelopen tijd. Tevens dank ik Aad Meuldijk die gedurende de jaren trouw onze lunch heeft 
verzorgd. 

Tenslotte wens ik het nieuwe team: Menno Alkema, Bram Abbas en Hans Knoester veel succes toe met 
de voortzetting van het klein technisch onderhoud. 

Tevreden kan worden teruggekeken op de afgelopen 7 ½ jaar waarin wij als kto-team met veel 
aandacht en zorg ‘klein-onderhoud’ hebben verricht waarbij inmiddels een kleine 400 keer 
herstelwerk aan het sociëteitsgebouw en aan de inventaris is gedaan. Dat omvatte niet alleen 
reparaties maar ook veel verbeteringen.  
 

Verslag van verricht werk 

Maar de 16e mei waren we allemaal nog gewoon in 
functie dus ook die dag waren we vol enthousiasme 
aan de slag. Daar doe ik graag verslag van. 
 

Beschadigde kegelbaanlijsten hersteld 

Maxime Hendrickx (exploitatiecommissie) wees ons 

een tijd geleden erop dat het zwart van de lijsten 

van de beide kegelbanen erg beschadigd was en dat 

dit weinig representatief is.  

De grens tussen groot en klein onderhoud is niet  

altijd even duidelijk te trekken dus hebben we, maar 

vooral als afscheidscadeau, de lijsten opnieuw strak 

in de verf gezet. Ze zien er weer prima uit zo. 
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Defecte verlichting in de tuin hersteld 

Het was ons opgevallen dat de beide schijnwerpers in 

de tuin niet meer brandden. Normaal gesproken worden 

ze geacht bij donker en bij enige waargenomen beweging 

aan te gaan, maar dat was niet meer het geval.  

Na onderzoek werd duidelijk waarom, de lichten zaten  

vol met water en bleek reparatie niet meer mogelijk. 

Met de installatie van twee nieuwe breedstralers moet  

het euvel nu zijn verholpen. Maar eh… ze moeten nog 

wel worden ingeregeld dus het kan zijn dat het voor het  

moment nog niet helemaal goed functioneert. 

 

Deurvastzetter op de deur bieb/zaal 

In navolging op de deuren van de entree, hal en de 

zaal is nu ook op de bibliotheekdeur naar de zaal 

een zelfde type deurvastzetter aangebracht. 

Die deur moet maar al te vaak worden vastgezet voor  

het heen en weer verplaatsen van de vleugel of een 

groot aantal stoelen. De houten keg die daarvoor werd 

gebruikt leverde voor velen een groot ongemak op. 

De eerste positieve reacties mochten we al ontvangen. 

 

Knerpende deur tot zwijgen gebracht 

Het viel ons op dat het bewegen van de deur van de biljartruimte met vervelend geknerp gepaard ging. 

Toetsing leerde dat niet de scharnieren maar dat het sluitmechanisme de boosdoener was. 

Afijn, na de scharnierpunten ervan te hebben gesmeerd was het geknerp verholpen. 

 

Uitlaat Suskap vergroot 

Over de inlaat van de zaalventilator heen buiten tegen de  

muur boven de serre hangt een zogeheten ‘suskap’ die  

ervoor dient om lawaai naar buiten te dempen.  

Echter de beperkt vrije opening ervan bleek een te grote  

weerstand te vormen voor de luchtstroom van de ventilator 

waardoor de capaciteit van de ventilator niet optimaal kon  

worden benut. Welnu, die opening met een geperforeerde 

metaalplaat hebben we veranderd, namelijk (a) vergroot,  

(b) voorzien van gaas, (c) rondom netjes afgewerkt met 

een metalenlijst en (d) van nieuw geluiddempend  

schuim voorzien. Meting leerde dat door deze ingreep 

een veel lagere luchtweerstand is verkregen. 
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Gescheurde vitrage vervangen 

In de rechter vitrage in de bibliotheek bleek een grote winkelhaakscheur te zitten. Dat leek ons niet 

echt een reclame voor ons pand.  

Daarom hebben we actie ondernomen om nieuwe te laten maken. Naar verwachting zullen die 

binnenkort gereed komen waarmee de chique uitstraling in ere wordt hersteld. 

 

Melding maken? 

Wil je melden dat iets kapot is of niet goed werkt?  

Vanaf heden graag melden aan het kto-team: Menno Alkema, Bram Abbas of Hans Knoester, of per e-

mail mennojalkema@gmail.com of per WhatsApp 06 54201108. 

Het KTO-team verricht Technisch onderhoud, schoonmaken en opruimen vallen hier niet onder. 

 

 

Ziek zijn, Beter worden 
 

 

 

Bijdrage: Menno Alkema 

 

 

 

 

 

Ook deze maand geen  nieuwe meldingen van zieke soosvrienden.  
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Limericks en Gedichten 

Voor Menno Alkema 
door Bert Uphof 

Menno Alkema born in Sorong. 
His mind is very strong 

Moving to The Hague was his choice. 
He was looking forward having motortrips with his Soosboys. 

Last time he fall down, so what went wrong. 
 

Voor Folkert Boonstra 
door Bert Uphof 

Folkert een Haagse advocaat. 
Doet geen vlieg kwaad. 

Integendeel hij helpt vele mensen. 
En luistert goed naar hun wensen. 

Hij strijdt samen met hen tegen hypotheekverstrekkers en de Staat. 
 

Voor Sjoerd van der Veen 
door Bert Uphof 

Sjoerd van der Veen uit Scheveningen 
Heeft totaal geen aarzelingen. 

Als hij een limerick moet maken, 
zal hij nimmer verzaken. 

Soms is het beter om je te bedwingen. 
  

Voor Aad Meuldijk 
door Rob Hunnego 

Tachtig jaar wordt hij alweer, onze Haagse Aad, 
Als voorzitter een man van woord en daad; 

Een man van betekenis, 
want wat is zijn erfenis? 

Een Soos die financieel en bouwkundig stevig staat 
 

Voor Rob Kreté 
door Rob Hunnego. 

Rob Krete uit het Brabantse Land 
Zijn hart aan muziek en golf verpand 

Als voorzitter Anonymus geroemd 
Zijn podcasts zijn ook beroemd 

Hij produceert ze aan de lopende band 
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Voor Rob Kreté 
door Dick Quint 

Rob woont al weer heel wat jaren in Den Haag, 
En z’n reputatie in onze sociëteit vordert gestaag, 

Veel energie stopt hij in de activiteiten van Anonymus 
Maar ook de podcast behandelt hij als serieuze klus 

Zijn vriendschap en gezelligheid ontvangen wij maar al te graag. 
 

Voor Rob Kreté 
door Menno Alkema 

Rob K woont als geboren Brabander in de Indische buurt 
Hij geeft adviezen hoe je veiligheid in bedrijven aanstuurt 

In 2023 is hij als voorzitter voor Anonymus gestrikt 
En deze functie blijkt voor Rob zeer geschikt 

Als Sociëteit hopen we dat dit nog heel lang duurt. 
 

Voor Jan Simon 
door Menno Alkema 

Jan Simon woont in een bij veel  mannen bekende Haagsche straat 
Had vele lichamelijke ongemakken als je met hem praat 
Is bekend met de veiligheid in de bouw en op het werk 

En doet veel werk voor de kloosterkerk 
Jan bedankt en we hopen dat je gezondheid de goede kant opgaat. 

 
Voor Aad Meuldijk 
door Menno Alkema 

Aad is een slagerszoon die opgroeide in de Schilderswijk 
Hij houdt van aanpakken en niet van gezeik 

Maar thuis heeft hij weinig te vertellen 
Want het aantal katten is niet meer te tellen 

Daarom voelt hij zich op de Soos de Koning te rijk. 
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